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Each of us has a family also love their home but you know we have a common house? - That is our planet! Earth is our common \"home\" and is a very beautiful home then there is blue sky with white clouds a tree with red flowers birds contention how beautiful all the ah but that we have not thought about how to protect the earth ? October 15 20xx astronaut Yang Liwei and the family telephone said excitedly \"I - see our beautiful home\" which sounds from space how many Chinese people moved the number of foreigners Yeah.
Today however when we again face the \"beauty of our home\" we can also say? Blue sky how life used to be a brilliant landscape now trapped in the gray the clean air become very close to a desire to dream. Faced with an increasingly serious air pollution looking at the sky you say? Know of a small village called Demonstration of field do? The place was surrounded by the Castle Peak Green River Flows a beautiful place ah! However the villagers are aware of the environment no one important they are deforestation land reclamation deforestation forest gradually disappeared the stream gradually dry well water gradually withered. Today this no longer see the mountains and never see green water and the village people use very little water wash your face then keep feet and finally carefully pour the water in a vat .... .. keep pouring in ah ....... This is a natural right to their punishment which is the earth for their ambitions ah!
Students is only one earth. Earth is our lovely \"home\"! Let us join hands for our home planet to create a better tomorrow.
我们每个人都有一个家庭也爱他们的家但是你知道我们有一个共同的房子吗?——这是我们的星球!地球是我们共同的“家”是一个非常美丽的家然后是蓝天和白云红花的树鸟儿争用多漂亮啊但是我们没有想到怎样保护地球?20xx年10月15日宇航员杨利伟和家庭电话兴奋地说“我——看看我们美丽的家”这听起来从太空中有多少中国人了外国人对的数量。
然而今天当我们再次面对我们的家“美”我们还能说什么?蓝天生活曾经是一位才华横溢的景观现在被困在灰色中清洁空气变得非常接近梦想的渴望。面对日益严重的空气污染看着天空你说什么?知道的.一个小村庄叫示范领域做什么?被青山环绕的地方绿色的河流一个美丽的地方啊!但是村民们意识到环境中没有一个人重要的是他们砍伐森林开垦森林砍伐森林逐渐消失逐渐流干了井水逐渐枯萎。今天这不再看到山和从未见过绿色的水和村里的人用很少的水洗你的脸然后把脚最后小心翼翼地把水倒在一个增值税……不断涌入啊……他们的惩罚是一种自然权利这是地球的野心啊!
学生只有一个地球。地球是我们的可爱的“家”!让我们携起手来为我们的家园创造一个美好的明天。
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Computers play an important role in the modern world. Today they are used in many areas of human activities, such as business, industry, science and education. I\'m a primary school student. I always search for information on my PC, make PPT or type article with word software and sometimes listen to music, play games on the computer in the weekends. Sometimes I write e-mails to my friends on the computer, too. I often chat with people on-line. I usually do my homework on the computer, too, it\'s very easy.
I also enjoying watching cartoons on-line, because I can find my favorite cartoons easily, when I watching TV, I should wait the advertisement and watch the cartoons on time. But in computer, I can watch my favorite cartoons any time, and needn\'t wait for advertisements.I seldom buy things on the computer, because I don\'t know it. I sometimes go to the forums on the weekends, there are many people, and it\'s very interesting.
How about you, my friend?
电脑扮演着重要的角色在现代世界。今天他们被用在许多领域的人类活动,如商业、工业、科学和教育。我是一个小学学生。我总是在我的电脑搜索信息,制作PPT或类型的文章与词软件,有时听音乐,玩游戏在电脑上在周末。有时我在电脑上写电子邮件给我的朋友,。我经常与人在线聊天。我通常在电脑上做作业,也很简单。
我也喜欢看漫画在线,因为我可以很容易找到我最喜欢的漫画,我看电视的时候,我应该等待广告和看漫画。但在电脑,我可以随时看我最喜欢的漫画,不必等待广告。我很少在电脑上买东西,因为我不知道。在周末我有时去论坛,有很多人,很有趣。
你呢,我的朋友?
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The world we live in is becoming more and more intolerable because of environmental destruction. For example forest destruction results in decrease of planting land and unpleasant weather. In addition man is faced with problems of water pollution and air pollution.
A lot of measures have been taken. Planting trees helps improve and beautify the environment. Besides laws concerning environmental protection have been put into effect and achieved good results.
However the problem of environmental protection remains far from being solved. On the one hand the environment pollution and destruction are getting worse and worse in the modern world. On the other hand the lack of knowledge about the importance of protecting environment hinders the solving of the problem. In a word there is a long way to go before we enjoy a clean and comfortable world.
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我们生活的世界变得越来越难以忍受因为环境破坏的原因。例如森林的破坏导致减少种植的土地和令人不快的天气。此外人类正面临的问题和被污染的空气污染的水。
很多已经采取措施。植树有助于提高和美化环境。除此以外环境保护-法律已经实施取得了良好的效果。
然而问题的环保仍难以解决。另一方面污染、破坏环境越来越糟在现代世界中。另一方面缺乏知识的环境保护问题求解的制约。一言以蔽之还有很长的路要走我们享受了干净、舒适的世界。
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